
 

REFERAT   

Skrevet av : 
 

Hege Skomedal  

Tilstede : Styremedl.: 
Mona Irene Holte 
Mona Lindrupsen 
Hege Skomedal 
Ragnar Lie 
Jarle Gåsøy 

 

Ikke tilstede : Even Storskogen Prydz 
Beate Katrine Henningsen 

 

 

  

Sak Saksbeskrivelse Ansvar Konklusjon/vedtak Frist 

 Åpning  Leder ønsker velkommen til styremøte.  

10/20 Gjennomgang og 
godkjenning av 
referat fra styremøte 

  Referatet er godkjent med bakgrunn i at 
styremedlemmene har hatt 5 dagers frist 
til å komme med innspill etter at de fikk 
tilgang til protokollen. 
Protokollen er lagt ut på klubbens 
hjemmesider. 

 



11/20 Post/mail til styret 
 

 
 
 
 
 
 

● Det er kommet mail ang vannarbeidet. Ragnar har 
besvart mailen på dette hvor han orienterer om 
jobben videre. Dette vil komme tydelig frem under 
handlingsprogrammet. 

 
● Dommer til rasespesialen er på plass – Mona L 

følger opp kontakten. 
 
 
 

  
 
 

12/20 Årsmøtet  Bekjentgjøring av årsmøtet ble lagt ut på hjemmeside og fb 
siden 09.01.2020 
 
Jobbes med årsmøtepapirer.  
 
 

 

 13/20  Portisposten 
 

 Skal klubben kjøpe lisens til indesigner programmet slik at 
vi kan fortsette å lage portisposten.  
 
Styret ser at det er nødvendig med en slik lisens. Mona L 
tar saken videre. 
 
 

 

 
 
 

    

  



14/20 Gjennomgang av 
funksjonsbeskrivelse 
av alle verv og 
underliggende 
komiteer.  

  Ragnar har jobbet litt med funksjonsbeskrivelsen for 
styret, med fokus på vannkomiteen, og samtidig sett på 
mandatet for den samme komiteen. 
Begge dokumentene er meget ordrike og usystematiske, 
både når det gjelder tema og nivå. 
  

 

15/20 Vannkomite  Oppdatering og info fra møtet til vannarbeidsgruppen som 
ble holdt 29.01.20 

 

16/20 Eventuelt 
 

 ● Kartlegge ressurspersoner ang 
vannarbeid/aktivitetskontakter. 

 

17/20 Neste styremøte 
 

 13.02.20  

  

Møtet slutt  
 
 


